
Onderzoek naar de Oost-tangent 
in het totale vervoersplan van de 
regio Zuid-Holland

Metroverbinding met de 
stad en Alblasserdam

Studenten:     Robin de Bruijn    
       Willemijn den Herder  
       Rick van Schellen   
       Gianmarco Sorrenti  
       Lotte Verbakel   
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U ziet het goed! Op de afbeelding hierboven is te zien dat er wellicht een 
metroverbinding naar Alblasserdam komt. Door studenten van Hogeschool 
Rotterdam is onderzoek gedaan naar de mogelijkheid om het huidige 
metronetwerk uit te breiden. De uitkomsten hiervan zijn grafisch weergegeven, 
zoals de ontsluiting op het huidige metronetwerk, civiel technische aspecten en 
de locaties waar de metrostations gerealiseerd kunnen worden. Daarnaast is 
een zeer ruwe schatting gemaakt van de kosten voor de metroverbinding. Om 
de aanleg van de metrolijn rendabel te krijgen, wordt voorgesteld om de metrolijn 
door te trekken naar Dordrecht. Een niet onbelangrijke reden om de metrolijn 
aan te leggen, is het feit dat het beter is voor het milieu om met de metro te 
reizen in plaats van met de auto. De snelwegen rondom Alblasserdam kunnen 
hierdoor ontlast worden. We hopen op brede ondersteuning vanuit gemeenten 
en overheid voor een metroverbinding naar Alblasserdam of Dordrecht. Voor het 
gehele onderzoek verwijzen we u naar het onderzoeksrapport Metroverbinding 
met de stad en Alblasserdam. 


